



مجموعة ترافكو ش.م.ب.
Trafco Group B.S.C.

توصية

قرر مجلس إدارة مجموعة ترافكو (ش.م.ب) في إجتماعه المنعقد يوم الاثنين الموافق 19 فبراير 2018، رفع توصية إلى الجمعية العامة العادية في إجتماعها القادم بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين المسجلة أسمائهم في سجلات الشركة يوم إنعقاد الجمعية العامة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2017 بنسبة 16% من رأس المال المدفوع أي ما يعادل 1,232,559 دينار بحريني (بواقع 16 فلساً للسهم الواحد).

علماً بأن هذه التوصية خاضعة لموافقة الجمعية العامة العادية والجهات المختصة بمملكة البحرين.

والله ولي التوفيق،،،،،،

إبراهيم محمد علي زينل
رئيس مجلس الإدارة



ترافكو اللوجستية ش.م.ب.
TRAFKO LOGISTICS S.P.C.



Recommendation

The Board of Directors of Trafco Group B.S.C. decided during their meeting on 19th February 2018 to recommend the distribution of cash dividend for the year ending 31 December 2017 to the Ordinary Equity Shareholders who are registered on the date of the Annual General Meeting (AGM).

The proposed distribution is 16 % of the paid-up capital equivalent to (16) fils per share and amounting to a total dividend amount of BD. 1,232,559

This recommendation is subject to the approval of the AGM and the Regulatory Authorities.

Ebrahim Mohamed Ali Zainal
Chairman